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este IENER
Ik vrees dat ik je niet kan helpen.
1) Wij kunnen de BMH rapporten niet aanpassen, tenzij evidente fouten. Dat is o.i. niet het geval (gaat ook om verschillende

instituten);
2) Afspraak, bij reactie op motie Wiersma, is bestaande rapporten, anders vraagt dit politieke afstemming. In de bestaande

rapporten staat geen 60 min voor KNMI en RIVM;

3) Het SGO is uiteraard vrij om fiches te maken, daar gaan wij niet over, maar is ook niet met ons afgestemd richting formatie

(heeft mijn SG ook aangegeven). Hieruit kan echter nog niet worden geciteerd in een brief aan de Kamer.

Groet EER
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Onderwerp: Spoed: verzoek tot akkoord aanpassen bijdrage RKl’s in brief uitwerking motie EEE

Beste

Helaas hebben we niet eerder met elkaar kennisgemaakt. Ik vind het altijd vervelend een beroep op iemand te moeten doen,
zonder goede kennismaking. Maar helaas is het nu even niet anders.

Mede namens[IEEswil ik graag aandacht vragen voor het volgende:
Vanmiddag wordt door EZK de uitwerking van de motie Wiersma naar de TK gestuurd. In deze uitwerking is een beleidsoptie
opgenomen om de vaste bijdrage aan toegepaste onderzoeksinstellingen en Rijkskennisinstellingen (RKI’s) te verhogen. Hiervoor

wordt verwezen naar de Brede maatschappelijke heroverweging #9 Innovatieve Samenleving waarin 15 min. ‘gecormerkt’ geld
voor alle RKI's is opgenomen. Belangrijk om te weten is dat het RIVM en KNMI destijds summier geconsulteerd zijn bij de BMH

Innovatieve samenleving en slechts voor een beperkt deel opgenomen waren in de financiéle grondslag. Dit heeft tot gevolg dat

de genoemde bedragen in de BMH niet representatief zijn voor de volledige noden van Rijkskennisinstellingen (zoals het RIVM en

KNMTI). Ik heb EZK verzocht om de genoemde € 15 miljoen te vervangen door een bandbreedte van € 15 tot€ 60 miljoen voor

bijdrage aan RKI's RIVM en KNMI. EZK geeft echter aan dat zij het bedrag zonder toestemming van de IRF niet aanpassen. Mijn
verzoek aan jou is dan ook om akkoord te gaan met de genoemde aanpassing.

Op basis van een evaluatie van de Commissie-Schaaf is namelijk geconstateerd dat het kritische minimum voor

kennisinstellingen om deskundig, betrouwbaar en onafhankelijk onderzoek te kunnen uitvoeren een kennisbasis van 20 procent
van de omzet benodigd is. Momenteel bedraagt deze kennisbasis 3,5-7% van de kennisinstellingen. Dit is onvoldoende en brengt
aanzienlijke maatschappelijke risico’s met zich mee. Om aan het kritisch minimum te voldoen, is opgeteld ongeveer € 60 miljoen
voor RIVM en KNMI noodzakelijk. In het SGO-fiche over RKI's en tevens de individuele fiches over de kennisbasis van RIVM en

KNMI, die zijn opgesteld voor de kabinetsformatie wordt dit bedrag ook aangehouden.

Afgelopen maandag is er ambtelijk overleg geweest met EZK/IRF en VWS, IenW, KNMI en het RIVM, waarbij is toegelicht dat het

RIVM en het KNMI 20 procent van de omzet nodig hebben om de kennisbasis te versterken en dat het onmogelijk is op dit

moment om dit budget via het agentschapsmodel van de opdrachtgevers te verkrijgen (opdrachtverlening teveel gericht op hier

en nu, niet mogelijk geweest op te nemen in tarieven door bezuinigingen). Zie hiervoor ook SGO RKI fiche. Ondanks de

aanvullende informatie ter onderbouwing en de toegestuurde fiches, blijft IRF de mening toegedaan dat het ophogen van BMH

#9 voor de RKIs niet mogelijk is. Er wordt niet toegelicht waarom aan het bedrag 15 miljoen wordt vastgehouden, dit vormt een

risico voor de kennisinstellingen en zorgt voor verwarring door het noemen van verschillende bedragen.

RIVM en KNMI werken conform het agentschapsmodel en zijn nagenoeg volledig opdracht- en taakgefinancierd. Door

bezuinigingen en taakstellingen sinds 2009, bij zowel de agentschappen als haar opdrachtgevers, is in de tarieven van de

kennisinstellingen, en de financiering van opdrachten en taken aan RIVM en KNMI, beperkt ruimte overgebleven voor het

opbouwen en onderhouden van de noodzakelijke wetenschappelijke kennisbasis. Anders dan met structureel extra financiéle
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middelen van enige omvang is hiervoor geen alternatief. Op de langere termijn wordt uiteraard conform het agentschapsmodel
en mede op basis van het nog lopende IBO Agentschappen uitgezocht hoe dit samen met eigenaar, opdrachtgever(s) en

opdrachtnemer(s) kan worden opgepakt. Mijn verzoek nu is om akkoord te gaan met het vervangen van de genoemde € 15

miljoen door een bandbreedte van € 15 tot € 60 miljoen voor bijdrage aan RKI’'s RIVM en KNMI, zodat deze bedragen in lijn

gebracht worden met het SGO fiche en onderliggende kritisch minimum van 20% voor kennisinstellingen om deskundig
betrouwbaar en onafhankelijk onderzoek te kunnen uitvoeren. Als dit niet gebeurt, zorgt dit voor onduidelijkheden in de formatie

rondom verkrijgen van budget om de kennisbasis op orde te krijgen. Dit kan ernstige risico’s voor de continuiteit van de

kennisinstellingen met zich meebrengen.

Ik zou het enorm waarderen als ik mijn zorgvuldig opgebouwde lobby die ik als eigenaar van het RIVM ben gestart, over de

finish kan krijgen en niet nu al wordt afgeremd.

Hartelijke groet,
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